
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen
Datum 08-03-2023
Tijd 19:30 - 20:03
Locatie Raadzaal
Voorzitter de heer S. Backus
Voorzitter SV S. Backus
Leden commissie sociaal SV:      

RO:      
CDA:    
D66: 
PAL:        

T. Knubben, C. Petit, D. Voermans
J. Custers, H. Meewis, G. Teeuwen
P. van Melick
L. Schouten , J. van den Kerkhof
J. van der Stappen

Afwezigheid / vervanging SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
PAL:        

De heer Linssen  vervangt de heer Voermans
De heer Custers is afwezig

De heer Raemakers vervangt de heer Schouten 

Aanwezige 
portefeuillehouders

H. van Helden, M. Graef

Aanwezige overige raadsleden 
/ commissieleden

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
PAL:        

De heer Voermans

Ambtelijke ondersteuning H. Thissen, S. van Ham, M. van Sambeek, H. Geraedts en E. 
Lucassen 

Deelname derden geen
Insprekers geen
Publieke tribune  -- personen
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en maakt 
melding van de afwezigheid van de heer Custers (RO), de heer Schouten (D66) die 
vervangen wordt door de heer Raemakers. Mw. Schmalschläger wordt vervangen 
door de heer Graef.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De besluitenlijst wordt conform concept vastgesteld

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Er heeft zich niemand aangemeld voor het spreekrecht

5 Presentatie en thema's
Er zijn geen presentaties voor deze vergadering

6 Raadsvoorstellen
6.a Decembercirculaire 2022

De heer Raemakers vraagt of het geld voor het AZC ook daadwerkelijk naar het AZC 
gaat of dat dit opgaat in de algemene meiddelen.
Geantwoord wordt dat het geld voor de doelgroep gebruikt wordt.
De heer van Melick merkt op dat de uitgaven voor de BBZ zijn gestegen en vraagt 
een overzicht voor de Leudalse situatie. Dit overzicht zal schriftelijk worden 
verstrekt.
De heer Meeuwis vraagt waarom de coronagelden nog worden verwerkt in 2022 
terwijl het boekjaar als is afgesloten. Dit komt omdat de coronagelden deels te 
maken hebben met Wmo en jeugdzorg, daarvoor geldt een uitzondering. Hiervoor 
kan nog tot 1 april worden verantwoord. Is dan nog niet alles bekend dan zal dit 
over 2023 worden verwerkt.
De heer Meewis vraagt naar het boeken van posten onder begrotingssaldo of 
egalisatiereserve. Hij constateert verschillen hierin. Geantwoord wordt dat 
normaliter toevoeging aan de egalisatiereserve geschiedt, echter tot een bepaald 
maximum. Indien dit is bereikt dan wordt het bij het begrotingssaldo verwerkt.



Verder vraagt de heer Meeuwis waarom er geen bedragen zijn genoemd over 2024 
en verder bij structureel terugkerende uitkeringen. Dit komt omdat de uitkeringen 
jaarlijks worden vastgesteld op basis van kengetallen, en derhalve nog niet bekend 
zijn. Die worden pas gevuld zodra de hoogte bekend is.
De heer Meeuwis vraagt hoe de verantwoording van de kosten leerlingenvervoer 
Oekrainers en kosten Oekrainers algemeen worden verantwoord. Geschiedt dit 
budgettair neutraal. Het antwoord luidt dat dit normbedragen zijn, en dat achteraf 
werkelijk verrekend wordt. Dit is niet 1 op 1.
De commissie adviseert om het raadsvoorstel te bespreken in de raadsvergadering 
van 21 maart 2023.

6.b Zienswijze onderbrengen uitvoering GEO-taken bij GR ICT NML
De heer van de Kerkhof vraagt waarom de kosten voor Leudal bijna gelijk zijn aan 
de kosten  voor Weert. Dit komt omdat Leudal een groot gebied is, en de 
oppervlakte een meetpunt is bij de berekening van de kostentoedeling.
De commissie adviseert om dit voorstel te bespreken in de raadsvergadring van 21 
maart 2023. Wat de commissie betreft kan dit per hamerslag.

6.c Zienswijze conceptkaderbrief 2024 - 2027 MGR Sociaal domein Limburg 
Noord
De heer Raemakers vraagt naar het uitvoeringsplan. het college zegt nog geen 
kennis  hiervan genomen te kunnen hebben.
De heer van Helden antwoordt dat het besluit tot toetreding is genomen in mei 
2022. Het betreft een bovenlokale aanbesteding. Het college wil thans duidelijkheid, 
en vraagt daarom in de zienswijze naar het uitvoeringsplan. De gemeenschappelijke 
regeling betreft een lerende organisatie, maar het college zit er bovenop om te 
bewerkstelligen dat dit plan spoedig klaar is.
De commissie adviseert het raadsvoorstel te bespreken in de raadsvergadering van 
21 maart 2023.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
7.a Brief gedeputeerde staten 6dec22 over toegekend repressief 

begrotingstoezicht 2023
Mw. Teeuwen wil graag een overzicht van de cijfers waarop de algemene uitkering is 
gebaseerd.
Tevens wordt verzocht om een overzicht van de baten en lasten (komt in de 
begroting 2024), en een overzicht van de structurele reserves. (komt ook in de 
begroting)
De heer Backus merkt op dat dit soort technische vragen wellicht iets is waar het 
auditcomité over kan adviseren in de voorbereiding op de begroting.

7.b Brief Vereniging van Nederlandse Gemeenten 9feb23, ook gericht aan het 
college, met oproep financiële bijdrage i.v.m. aardbevingsramp Syrië en 
Turkije.
Op de vraag van D66 over deelname aan de actie tbv de aardbeving in Turkije, 
antwoordt het college dat ze van gemeentewege niet zullen bijdragen omdat er 
hiervoor geen beleidskader is, en het precedentwerking heeft voor andere gevallen. 
Het betreft immers gemeenschapsgeld. Activiteiten zullen vanuit de gemeenschap 
zelf moeten komen.
De commissie kan deze denkwijze volgen.

8.a Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking
Er zijn geen ingekomen stukken ter bespreking voor deze commissievergadering

8.b Aan de commissie gerichte stukken ter kennisname
Er zijn geen ingekomen stukken ter kennisname voor deze commissievergadering

9 Voorraadplanning Raadsvoorstellen
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de voorraadplanning

10 Mededelingen en Rondvraag
De heer Meewis vraagt naar de openbaarheid van de informatiebijeenkomst die op 9 
maart staat gepland over de school in Buggenum.
Geantwoord wordt dat deze vraag buiten het terrein van deze commissie ligt.

11 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging van de geleverde inbreng om 
20:03 uur. De volgende vergadering is op woensdag 12 april 2023.


